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S  t  a  r  o  s  t  a      o  b  c  e      B  á  n  o v 

 Číslo: II/ 2019        Bánov 31.1.2019 

Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 31. januára 2019 t. j. vo 

štvrtok o 19 : 00 hod. v zasadačke obecného úradu v Bánove, s nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadnutia – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3. Zloženie sľubu poslankyne obecného zastupiteľstva Mgr. Soni Kleinovej a prevzatie 

osvedčenia o zvolení  

      Predkladá: Mgr. Paula Rácková, podpredsedníčka miestnej volebnej komisie 

4. Schválenie spolu financovania  realizovaného projektu „Zriadenie polytechnickej 

učebne   v Základnej škole s materskou školou Bánov“ 

      Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

5.   Doplnenie členov komisií 

Predkladá: predsedovia komisií   

 6.  Organizačné otázky, rôzne 

 7.   Záver 

 
 

 
 
          PhDr. Miloš Rybár 
                 starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 

 

sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. Zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 9 poslancov. Z rokovania OZ sa ospravedlnili  

p. Branislav Oremus a Mgr. Martin Dananai. 

 
1. Otvorenie  
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané podľa 

odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení. Za zapisovateľku určil 

pán starosta p. Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice z predchádzajúceho 

ustanovujúceho zasadnutia boli Ing. Ivan Valachovič a p. Branislav Oremus. 

K predchádzajúcej zápisnici neboli žiadne pripomienky. Za overovateľov správnosti  

II. zasadnutia Obecného zastupiteľstva určil pán starosta  Mgr. Martinu Kováčovú a p. 

Michala Ráceka. 

Za členov návrhovej komisie určil p. starosta  Ing. Ivana Valachoviča, Mgr. Miroslavu 

Petrášovú a Ing. Mariána Krajčíra. 

Hlasovanie:   za: Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová,  

                            PhDr. Helena Juríková, MVDr. Juraj Šimunek   

         proti: 0 

   zdržal sa: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Miroslava Petrášová 

 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal hlasovať za navrhnutý program rokovania. 

OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý programom rokovania.  

 

Hlasovanie: za: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek Šimunek,  

                Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                         MVDr. Juraj Šimunek 

       proti: 0 

 zdržal sa: 0 

3. Zloženie sľubu poslankyne obecného zastupiteľstva Mgr. Soni Kleinovej 

a prevzatie osvedčenia o zvolení  

Starosta obce poprosil Mgr. Paulu Rácekovú podpredsedníčku miestnej volebnej komisie, 

aby vyzvala Mgr. Soňu Kleinovú, aby zložila sľub a prevzala si osvedčenie o zvolení. 

  Mgr Soňa Kleinová : 

 

,,Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy 

obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné 

právne predpisy, a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného zastupiteľstva ich budem uplatňovať 

podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“  

 

Následne Mgr. Kleinová podpísala sľub a prevzala si osvedčenie o zvolení za poslanca.  
Hlasovanie: za: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek Šimunek,  

                Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                         MVDr. Juraj Šimunek 

       proti: 0 

 zdržal sa: 0 
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4. Schválenie spolufinancovania  realizovaného projektu „Zriadenie polytechnickej 

učebne   v Základnej škole s materskou školou Bánov“ 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár vysvetlil prítomným, že bol znovu podaný projekt na 

polytechnickú učebňu v Základnej škole s materskou Bánov a treba schváliť uznesenia 

potrebné k znovu podaniu tohto projektu. 

Ing. Marián Krajčír vyslovil názor, že keď bol už raz tento projekt odsúhlasený bolo by 

dobré schváliť tieto potrebné uznesenia k nemu. 

Starosta obce  PhDr. Miloš Rybár poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol  

návrh na uznesenie. 

 

OZ v Bánove schvaľuje Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu „Zriadenie polytechnickej učebne v Základnej škole s materskou 

školou Bánov“ vo výške 5 % zo sumy 63 624,75 EUR, t. j. 3 181,24 EUR celkových 

oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia 

pomoci. 

Hlasovanie: za: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek Šimunek,  

                Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                         MVDr. Juraj Šimunek 

       proti: 0 

 zdržal sa: 0 

5. Doplnenie členov komisií 

Do Komisii finančnej,  správy obecného majetku, stavebného a územného 
plánovania a životného prostredia  

 

  Predseda tejto komisii Ing. Marek Šimunek doplnil členov komisii: 
- Ing. Marián Krajčír 
- Branislav Oremus 
- PhDr. Helena Juríková 
- Bc. Boris Kaňák 
- Mgr. Martin Dananai 
- Ing. Ivan Valachovič 
- Ing. Jana Švajdová 
 
 

  Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol   

návrh na uznesenie. 

OZ v Bánove volí a schvaľuje za členov Komisii finančnej,  správy obecného majetku, 
stavebného a územného plánovania a životného prostredia členov Ing. Mariána Krajčíra, 
Branislava Oremusa, PhDr. Helenu Juríkovú, Bc. Borisa Kaňáka, Mgr. Martina Dananaia, 
Ing. Ivana Valachoviča, Ing. Janu Švajdovú. 

 

 
Hlasovanie: za: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek Šimunek,  

                Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                         MVDr. Juraj Šimunek 

       proti: 0 

 zdržal sa: 0 
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Do Komisii sociálnej a zdravotnej  
 
Prítomní poslanci zvolili Mgr. Soňu Kleinovú za predsedníčku Komisii sociálnej a 
zdravotnej, ktorá následne doplnila členov tejto komisii: 
- MVDr. Juraj Šimunek 
- Ing. Jana Hodrušská 
- Mgr. Veronika Výberová 
- Eva Kvasňovská 
- Mgr. Petronela Mazúchová 
 

  Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol   

návrh na uznesenie. 

OZ v Bánove volí a schvaľuje za predsedníčku Komisii sociálnej a zdravotnej Mgr. Soňu 
Kleinovú a členov  MVDr. Juraja Šimuneka, Ing. Janu Hodrušskú, Mgr. Veroniku 
Výberovú, Evu Kvasňovskú, Mgr. Petronelu Mazúchovú. 
 
Hlasovanie: za: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek Šimunek,  

                Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                         MVDr. Juraj Šimunek 

       proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 
Do Komisii pre rozvoj vzdelávania, kultúry a športu 

 
Predsedníčka tejto komisii  Mgr. Martina Kováčová doplnila členov komisii : 
- Michal Rácek 
- Bc. Matúš Ohrádka  
- Bc. Emília Balážová 
- Mgr. Ivan Palacka 
- Ing. Jana Ščevlíková 

 

  Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol   

návrh na uznesenie. 

OZ v Bánove volí a schvaľuje za členov Komisii pre rozvoj vzdelávania, kultúry a športu 
členov  

 
 
OZ v Bánove volí a schvaľuje za členov Komisii pre rozvoj vzdelávania, kultúry a športu 

členov Michala Ráceka, Bc. Matúša Ohrádku, Bc. Emíliu Balážovú, Mgr. Ivana Palacku, 
Ing. Janu Ščevlíkovú. 
 
Hlasovanie: za: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek Šimunek,  

                Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                         MVDr. Juraj Šimunek 

       proti: 0 

 zdržal sa: 0 

 
 

 Do Komisii verejného záujmu 
  
 Doplnení boli členovia tejto komisii: 
- MVDr. Juraj Šimunek 
- Mgr. Miroslava Petrášová 
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  Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol   

návrh na uznesenie. 

OZ v Bánove volí a schvaľuje za členov Komisii verejného záujmu členov MVDr. Juraja 
Šimuneka, Mgr. Miroslavu Petrášovú. 
Hlasovanie: za: Ing. Marián Krajčír,  Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek Šimunek,  

                Michal Rácek, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                         MVDr. Juraj Šimunek 

       proti: 0 

 zdržal sa: 0 

   

Činnosť všetkých komisií začína dňom 1.2.2019. 

 

6.  Organizačné otázky, rôzne  

Prítomní poslanci sa v tomto bode dohodli, že úprava odmien poslancov OZ, predsedov, 
zapisovateľov a členov komisií sa bude prejednávať na Komisii finančnej, správy obecného 
majetku, stavebného a územného plánovania a životného prostredia. Ďalej sa riešila 
v diskusii aj nutnosť zabezpečenia smetiarskeho auta pre obec. MVDr. Juraj Šimunek sa 
pýtal na problematiku opravy chodníkov na ul. Kpt. Nálepku a navrhol, aby sa dal 
vypracovať projekt na ich opravu. Tiež mal za to, že podobná problematika by sa mala 
riešiť aj na ul. Novozámockej a apeloval na prejednanie tejto problematiky na finančnej 
komisii. PhDr. Helena Juríková vyslovila názor, že prvoradá je aj kanalizácia a tiež treba 
riešiť problematiku parkovanie áut na verejných priestranstvách. Mgr. Martina Kováčová 
navrhla vypracovať VZN upravujúce parkovanie na verejných priestranstvách s možnosťou 
stanovenia sankcií za porušenie tohto VZN. 

 

15.Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť  a ukončil II. zasadnutie OZ. 
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Overovatelia :  

 

 

Mgr. Martina Kováčová       ........................................ 

 

Michal Rácek          ......................................... 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár   .......................................... 

 

Mgr. Paula Ráceková    .......................................... 

 

Ivana Kršáková             .......................................... 


